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استان فارس
استهبان، نی ریز و بختگان

توسعه صنعتی و ایجاد اشتغال 
پایدار بر پایه تقویت و توسعه 

شهرک های صنعتی مهم ترین 
اولویت توسعه شهرستان های 
استهبان، نی ریز و بختگان 

فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل  جلسه  در 
با منتخب نماینده مردم شهرستان های استهبان، بختگان و 
نی ریز در مجلس یازدهم، ضمن تشریح آخرین وضعیت 
شهرک ها و نواحی صنعتی مستقر در این حوزه انتخابیه 
بر اهتمام و تلاش حداکثری به منظور اعتلای بخش تولید، 
صنعت و اشتغال در شهرک های صنعتی این شهرستان ها 

تأکید شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت 
شهرک های صنعتی در این دیدار احد فتوحی مدیرعامل 
شرکت شهرک های صنعتی استان، ضمن تبریک انتخاب 
شهرستان های  مردم  نماینده  به عنوان  طهماسبی  دکتر 
استهبان، بختگان و نی ریز در مجلس شورای اسلامی دور 
یازدهم، بر همکاری و تعامل با نمایندگان مردم در خانه 
اشتغال  و  صنعت  و  تولید  بخش  پیشبرد  به منظور  ملت 

تأکید کرد.
استقرار  و  فعالیت  وضعیت  آخرین  تشریح  ضمن  وی 
استهبان،  شهرستان های  در  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها 
شهرستان ها  این  در  درمجموع  گفت:  نی ریز  و  بختگان 
هکتار   530 مساحت  با  صنعتی  ناحیه  و  شهرک  شش 
وجود دارد که از این تعداد ۳۴۰ هکتار از آن را اراضی 
هکتار   ۱۸۴ هم اکنون حدود  می دهد که  تشکیل  صنعتی 
به  قرارداد  از ۲۹۵  بیش  قالب  در  اراضی صنعتی  این  از 

سرمایه گذاران و متقاضیان واگذار شده است.
 فتوحی افزود: در حال حاضر در این شهرک های صنعتی 
بیش از 395 واحد فعال با اشتغال زایی دو هزار و ۴۴۰ نفر 

در مرحله فعالیت است.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس، با اشاره به 
شهرک های  در  موجود  ظرفیت  از  زیادی  بخش  تکمیل 
صنعتی استهبان، سنگ نی ریز، ده فاضل، تنگ حنا و آباده 
اراضی  توسعه  برای  شرکت  این  برنامه ریزی  از  طشک 
این شهرک ها و نواحی صنعتی خبر داد و گفت: مراحل 
برخی  و  اقدام  دست  در  شهرک ها  این  از  برخی  توسعه 
آب  منابع  در  موجود  محدودیت های  علت  به  نیز  دیگر 
که  است  شده  متوقف  اراضی  توسعه  محدودیت  نیز  و 

امیدواریم با رفع این موانع، اقدامات لازم انجام شود.
صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  ایجاد  برای  آمادگی  از  وی 
تاکنون  گفت  و  داد  خبر  شهرستان  سه  این  در  جدید 
شهرستان  در  ایج  صنعتی  ناحیه  ایجاد  برای  پیگیری ها 
شده  جانمایی  ناحیه  این  برای  دومکان  و  انجام  استهبان 
که در مرحله امکان سنجی قرار دارد و به محض تأیید در 
کمیته استعدادیابی اراضی، مراحل بعدی استعلامات و اخذ 

مصوبه ایجاد ناحیه صنعتی انجام می شود.
جدید  نواحی  ایجاد  برای  آمادگی  از  همچنین  فتوحی 
صنعتی در مناطق قطروییه و مشکان نی ریز و نیز شهرک 
دوم شهرستان بختگان و شهرک صنعتی دوم سنگ نی ریز 
خبر داد و گفت: در این زمینه، طی نامه ای به فرمانداران 
مستعد و واجد شرایط  زمین  این شهرستان ها درخواست 
کرده ایم که به محض معرفی اراضی از سوی فرمانداری ها 
قرار  کار  دستور  در  صنعتی  ناحیه  ایجاد  بعدی  مرحله 

می گیرد.
خوشه  ایجاد  برای  شرکت  این  برنامه  از  ادامه  در  وی 
سنگ نی ریز و انجیر استهبان با هدف تقویت و حمایت 
از  که  ارزشمند  محصول  دو  این  توسعه  به  کمک  و 
مزیت های اصلی این شهرستان ها محسوب می شوند خبر 
داد و گفت: در این خصوص جلساتی در دو شهرستان با 
فعالان اقتصادی و نیز در سطح استان با سازمان مدیریت 
تأمین  با  امیدواریم  و  برگزارشده  فارس  برنامه ریزی  و 
اعتبارات لازم در سال آینده زمینه فعال شدن این خوشه ها 

فراهم شود.
در این جلسه منتخب مردم شهرستان های استهبان بختگان 
اینکه  بابیان  نیز در سخنانی  یازدهم  نی ریز در مجلس  و 
از  پایدار  اشتغال  و  صنعتی  توسعه  مسیر  در  حرکت 
اولویت های مهم در این حوزه انتخابیه است، گفت: فعال 
سرمایه گذار  جذب  و  صنعتی  توسعه  ظرفیت های  کردن 
از  سرانه  درآمد  افزایش  و  پایدار  اشتغال  ایجاد  با هدف 
مهمترین برنامه هایی است که باید پیگیری و دنبال شود.

و  مناسب  شناخت  اینکه  به  اشاره  با  طهماسبی  فرهاد 
و  انتخابیه  حوزه  این  در  مختلف  مسائل  بر  کلی  اشراف 
نیز چالش ها و فرصت های آن وجود دارد گفت: با توجه 
در  گذشته  سال های  در  که  مسئولیت هایی  و  سوابق  به 
این منطقه داشتم امیدوارم بتوانیم با استفاده از ظرفیت های 
مردمی و حمایت های دولتی و نیز جذب سرمایه گذاران 
گام های مؤثری درزمینه تحقق خواسته ها مطالبات به حق 
برداریم و در  است،  اشتغال  از مهم ترین آن ها  مردم که 
به عنوان  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  به  توجه  زمینه  این 
مهمترین زیرساخت تولید و صنعت و اشتغال در اولویت 

قرار دارد.
وی با اشاره به برخی چالش ها شهرک ها و نواحی صنعتی 

در  مشکلات  و  موانع  برخی  نظیر  انتخابی  حوزه  این 
اخذ  نحوه  ظرفیت،  تکمیل  نظیر  سنگ  صنعتی  شهرک 
عوارض ورودی، عدم فعال شدن شهرک غدیرگه، بروز 
واحدهای  سوی  از  حنا  تنگ  ناحیه  در  مشکلات  برخی 
تولید پودر سنگ و...، خواستار فعال شدن شهرک صنعتی 
غدیر نی ریز از طریق رفع مشکل رده بندی زیست محیطی، 
قطرویه مشکان و  مناطق  نواحی جدید صنعتی در  ایجاد 
نیز ناحیه صنعتی دوم سنگ نی ریز و آباده طشک شد و 
گفت: با توجه به مطالبات مردمی در راستای ایجاد اشتغال 
باهدف  از خام فروشی سنگ معادن  پایدار و جلوگیری 
ایجاد ارزش افزوده بیشتر در بخش صنایع سنگ از طریق 
فراهم  سنگ،  فرآوری  و  سنگ بری  واحدهای  به  توجه 
توسعه  و  فولاد  با  مرتبط  صنایع  استقرار  ظرفیت  کردن 
صنایع پایین دستی آن و توسعه صنایع تبدیلی و تکمیلی 

بخش کشاورزی در مناطق مستعد شد.
بودن  دارا  با  دارای  که  ایج  منطقه  اینکه  بابیان  وی 
ظرفیت های مناسب درزمینه تولید محصولات کشاورزی 
و باغی، با توجه به نزدیکی آن به بزرگراه بندرعباس از 
راه اندازی  برای  مناسب  ظرفیت  داراب  شهرستان  طریق 
شهرک صنعتی دارد گفت: با توجه به اینکه این منطقه 
دارای منابع پایدار آب سد رودبار است بستر مناسبی را 
نیز صنایع آب  و  تکمیلی  و  تبدیلی  توسعه صنایع  برای 
به منظور جذب  تمهیداتی  زمینه  این  در  باید  دارد که  بر 
ناحیه  یا  قالب شهرک  توسعه صنعتی در  سرمایه گذار و 

صنعتی در این منطقه فراهم شود.
نی ریز  و  بختگان  استهبان،  شهرستان های  مردم  منتخب 
در  همچنین  افزود:  ادامه  در  اسلامی  شورای  مجلس  در 
شهرستان استهبان با توجه به جایگاه ویژه در تولید انجیر 
فراوری  توسعه صنایع  برای  مناسبی  بستر  باید  ارگانیک 
انجیر فراهم شود ارزش افزوده این محصول ارزشمند که 
بخش زیادی از آن به صورت خام صادر می شود، نصیب 
فعالان اقتصادی این منطقه گردد تا این منابع مالی ناشی 
مؤثر  شهرستان  آن  عمران  و  توسعه  در  انجیر  درآمد  از 
توسعه  طرح  اجرای  با  امیدواریم  زمینه  این  در  که  باشد 
شهرک استهبان و نیز ایجاد خوشه انجیر ظرفیت مناسب 
جانبی  صنایع  استقرار  به منظور  سرمایه گذار  جذب  برای 

فرآوری انجیر فراهم شود.

جهرم
 مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس 

خبر داد؛
پیشرفت 90 درصدی 

بیمارستان 273 تختخوابی 
جهرم

 
مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس گفت: بیمارستان 
273 تختخوابی جهرم 90 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و 
فارس و  استان  مهم در  این پروژه  افتتاح  به زودی شاهد 

شهرستان جهرم خواهیم بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه خبری وزارت 
و  راه  اطلاع رسانی  و  ارتباطات  اداره  شهرسازی،  و  راه 
شهرسازی فارس، جعفر زاهدی افزود: مساحت زمین این 
بیمارستان 60 هزار مترمربع است و 25 هزار مترمربع نیز 

زیربنا دارد که در هفت طبقه ساخته  شده است.
داشت:  اذعان  فارس  استان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
درمجموع 164 میلیارد تومان هزینه ساخت این بیمارستان 
این  ساخت  پایانی  مراحل  حاضر  حال  در  که  است 

بیمارستان در حال انجام است.

استان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج

 کمبود تجهیزات بهداشتی 
 در مراکز درمانی کهگیلویه 

و بویراحمد
به گزارش ایرنا کادر درمانی و پرستاران بیمارستان ها و 
مراکز درمانی کهگیلویه و بویراحمد اعلام کردند که با 
کمبود وسایل و تجهیزات و پک کامل حفاظتی ازجمله 
ماسک، عینک، دستکش، گان )لباس حفاظتی( الکل، مواد 
و ژل ضدعفونی کننده مواجه هستند و خواستار حمایت ها 
و کمک های خیرخواهانه مردمی، نهادهای دولتی و بخش 

خصوصی در این زمینه شده اند.
در  یاسوج  پزشکی  علوم  دانشگاه  دارو  و  غذا  معاون 
بزرگترین  هم اینک  گفت:  ایرنا  خبرنگار  به  زمینه  این 
کمبود  بیماری  این  با  مقابله  برای  مشکل  اصلی ترین  و 
تجهیزات و وسایل بهداشتی و حفاظتی برای کادر درمان 
از  نگهداری  و  قرنطینه  مراکز  به ویژه  بیمارستان ها  در 

بیماران کرونایی است.
کمبود  میزان  بیشترین  کرد:  تصریح  قائدی  بخش  امام 
تجهیزات و لوازم بهداشتی درزمینه ماسک و پک حفاظتی 
در  را  درمانی  کادر  و  پرستاران  جان  مهم  این  که  است 
با خطر مواجه کرده  بیمارستان ها و مراکز درمانی  سطح 

است.

و  پزشکی و سازمان غذا  علوم  دانشگاه  اینکه  بابیان  وی 
است،  پزشکی  تجهیزات  توزیع  محل  و  مرجع  تنها  دارو 
خواستار حمایت های مردمی و خیرین برای تأمین نیازهای 
ضروری کادر درمان بیمارستان ها به ویژه بیمارستان شهید 
جلیل به عنوان مرکز درمانی معین و ویژه بیماران کرونایی 

شد.
قابل استفاده  ساعت  دو  تنها  ماسک  هر  داشت:  ابراز  وی 
پرستاران حداقل  یا  و  آسیب پذیر  فرد  هر  بنابراین  است 
فعالیت های درمانی خود  انجام  برای  روزی چهار ماسک 

نیاز دارد.
تنها  تاکنون  اینکه ظرف یک هفته گذشته  بابیان  قائدی 
۷۰۰ عدد ماسک اعم از معمولی و فیلتر دار و ۴۰۰ مورد 
معاونت غذا و دارو و دانشگاه علوم  نیز دستکش توسط 
پزشکی استان بین مراکز درمانی بیمارستان ها توزیع شده 
است، گفت: حتی نیاز بیمارستان های زیرمجموعه شرکت 
نفت و تأمین اجتماعی نیز از طریق دانشگاه تأمین می شود.
ژل  و  مواد  لیتر  هزار   ۶۰ حدود  توزیع  از  وی 
سطح  در  تولیدی  کارخانه های  توسط  ضدعفونی کننده 
خبر  استان  در  تاکنون  گذشته  روز   ۱۰ ظرف   استان 

داد.
یک  و  اطفال  ماسک  عدد  هزار  دو  دشت:  اظهار  قائدی 
هزار ماسک معمولی نیز از سوی خیران در کهگیلویه و 

بویراحمد توزیع شده است.
پرستاران بیمارستان شهید جلیل قربانی کمبود تجهیزات 

نشوند
سعید جاودان سیرت رئیس بیمارستان شهید جلیل یاسوج، 
در  کرونایی  بیماران  نگهداری  و  قرنطینه  اصلی  مرکز 
درمانی  تأکید کرد که کادر  نیز  بویراحمد  و  کهگیلویه 
و پرستاران این مرکز با کمبود شدید تجهیزات و لوازم 

بهداشتی مواجه هستند.
نهادهای  و  خیران  مردمی،  نهادهای  وی خواستار کمک 
دولتی برای جبران و تأمین نیازهای بهداشتی شامل پک 
کامل، دستکش، ماسک، عینک، گان ژل ضدعفونی کننده 
و سایر لوازم ایمنی و حفاظتی برای پرستاران این مرکز 

قرنطینه بیماران کرونایی در استان شد.
البته این کمبود به صورت فراگیر و  وی تأکید کرد که 
در سطح ملی است و بخش خصوصی، خیرین و نهادهای 
زمینه  این  در  می توانند  دولتی  نهادهای  از  بیش  مردمی 
یاری گر نظام سلامت و حوزه بهداشت و درمان به ویژه 

در این استان محروم باشند.
با علائم حاد تنفسی در بیمارستان شهید جلیل  ۳۰ بیمار 

بستری هستند
جاودان سیرت همچنین تأکید کرد که هم اینک ۳۰ بیمار 
بیمارستان  این  ویژه  بخش های  در  تنفسی  حاد  علائم  با 
بستری هستند که چهار مورد آن ها مبتلا به ویروس کرونا 

هستند.
این  درمانی  فرآیند  یاسوج  جلیل  شهید  بیمارستان  رئیس 
چهار بیمار کرونایی در این مرکز درمانی را خوب و رو 
به بهبودی دانست و گفت: هم اینک تعداد بیماران مبتلای 

قطعی ویروس کرونا در استان ۹ نفر هستند.
کادر  تلاش  با  نیز  نفر  دو  کرد:  تأکید  سیرت  جاودان 
توجه  با  دیگر  نفر  سه  و  یافتند  بهبود  بیمارستان  درمانی 
با انجام آزمایش های و داشتن شرایط بالینی خوب نیاز به 
بستری در بیمارستان نداشتند و با مشاوره واحد درمان در 

منزل قرنطینه شده اند.
وی مردم و شهروندان را خط مقدم در کنترل و پیشگیری 
دقیق  توصیه های  و  مسائل  رعایت  با  کرونا  ویروس  از 
بهداشتی دانست و گفت: بدون شک در سایه همکاری، 
همدلی و مشارکت مردمی و رعایت اصول بهداشت فردی 
این  شکست  و  مقابله  غیرضروری  سفرهای  از  پرهیز  و 

بیماری حتمی است.
رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت 
به  در کشور  نفر   ۵۶۶ و  هزار  تاکنون شش  اعلام کرد: 
ویروس کرونا مبتلا شده و ۱۹۴ نفر به علت ابتلا به این 
بهبودیافتگان به  ویروس فوت کرده اند و همچنین تعداد 

دو هزار و ۱۳۴ نفر رسیده است.

استان خوزستان

آبادان
منتخب آبادان در مجلس:

تکلیف مدیریت آبادان باید 
مشخص شود

منتخب آبادان در مجلس گفت: تکلیف مدیریت شهرستان 
آبادان بین فرمانداری و منطقه آزاد باید مشخص شود چراکه 
نبود یکپارچگی در مدیریت آبادان، باعث هدر رفت سرمایه 

می شود.
سید محمد مولوی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: 
وجود  که  حواشی  همه  با  انتخابات  در  مردم  مشارکت  از 

داشت، صمیمانه تشکر می کنم.
هیئت  اجرایی،  هیئت  انتخابات،  کارگزاران  از  افزود:  وی 
نظارت و سایر نیروهایی که پشتیبان این قضیه بودند ازجمله 
اصحاب رسانه که اطلاع رسانی کردند نیز تشکر می کنم که 
باعث شدند زمینه ای را فراهم کنند تا انتخاباتی خوب برگزار 

شود.
مولوی ادامه داد: مشارکت مردم نشان داد مجلس برای مردم 
)ره(،  خمینی  امام  فرمایشات  طبق  و  است  اهمیت  دارای 

مجلس در رأس امور است.
در  کرد:  عنوان  اسلامی  شورای  مجلس  در  آبادان  منتخب 
همین راستا و بابیانیه گام دوم انقلاب، نیروهای جهادی ورود 
بتوانند زمینه ساز تحول در کشور  امید می رود که  کردند و 

باشند.
کشوری  سیاست های  درخصوص  آبادان  مردم  منتخب 
یک  با  بتوانیم  اگر  »کشوری«  حوزه  در  گفت:  نیز  خود 
برنامه ریزی خوبی در سیاست های خارجی و اقتصاد گره هایی 
را که ممکن است به وجود بیایند، به فرصت تبدیل کنیم و 

تولیدات ما داخلی شوند.
وی گفت: امید می رود با هم افزایی دیگران و برنامه ریزی های 
منافع ملی  با رویکرد  دقیق در مباحث سیاست های خارجی 

نیز موفق شویم.
مولوی اظهار کرد: ما استانی چهارفصل داریم و این ظرفیت 
زمینه را فراهم می کند تا در حوزه هایی که اولویت اشتغال و 

زیرساخت است، بشود بهتر عمل کنیم.
عدد  از  آبادان  شهرستان  ظرفیت های  شمارش  گفت:  وی 
خارج شده است؛ ظرفیت های ما صنعتی، کشاورزی، صیادی، 
تجاری، گردشگری و... است و مثل استان خوزستان که در 
تولید ناخالصی رتبه دو کشوری را دارد ما نیز سهم خوبی را 

در تولید ناخالص ملی داریم.
مولوی یادآور شد: با اولویت اشتغال و زیرساخت ها و اجرای 
سند توسعه استان و شهرستان به خصوص آبادان باید گام های 

مثبتی برداریم.
لزوم  بر  تأکید  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  آبادان  منتخب 
یکپارچه شدن مدیریت در آبادان، عنوان کرد: اکنون نبود 
انسجام در مدیریت شهر دیده می شود و این امر باعث هدر 

رفت منابع مالی و انسانی ما شده است.
وی گفت: ما دو شورای تأمین داریم و نیاز به یک انسجام 
مشخص  شهرستان  این  تکلیف  تا  داریم  هم افزایی  و  سازی 

شود.
بدانند چه کسی  باید مردم  افزود:  منتخب آبادان در مجلس 
استان  نیز  نظارت  در  و  می گیرد  تصمیم  شهرستان  برای 
خوزستان بیشترین ضعفش از مدیران بود چراکه خود نظارتی 

مدیر باعث می شود بسیاری از موضوعات حل شوند.
انتخاب  در  داد:  توضیح  مدیران  انتخاب  درخصوص  مولوی 
شاخص های  کنیم؛  عمل  شاخص  اساس  بر  باید  مدیران 
برنامه  با  دلسوزی،  تعهد،  تخصص،  تسلط،  محیطی،  شناخت 

بودن و مشورت پذیری باید از ویژگی های مدیر باشد.

استان هرمزگان
 

بندرعباس

معاون پشتیبانی آموزش وپرورش هرمزگان:
تمام فعالیت آموزش وپرورش 

 هرمزگان مجازی انجام 
می شود

معاون پشتیبانی و توسعه مدیریت آموزش وپرورش هرمزگان 
با فراهم شدن بستر ارتباط مجازی حوزه های ستادی  گفت: 

از طریق  اداره کل آموزش وپرورش هرمزگان، پاسخگویی 
سامانه مجازی است.

به گزارش خبرنگار مهر، مرتضی رئیسی حسنلنگی در جمع 
خبرنگاران گفت: با توجه به مشکلات ناشی از بیماری کرونا 
و تأکید بر عدم خروج خانواده از منزل و همچنین پرهیز از 
حضور در مکان های عمومی، تمام فعالیت حوزه های ستادی 
اداره کل آموزش وپرورش استان هرمزگان به صورت مجازی 

انجام می گیرد.
میز  راه اندازی  برای  بسترسازی  منظور  این  برای  افزود:  وی 
خدمت مجازی با پوشش کامل فعالیت ها شروع شده بود که 
اکنون این خدمت در مسیر سلامت شهروندان و فرهنگیان 
فراهم شده است. رئیسی حسنلنگی ادامه داد: با توجه به اینکه 
امکانات انواع فعالیت های اداری به صورت مجازی فراهم شده 
است، بهترین راه برای جلوگیری از انتشار ویروس و سلامت 
بیشتر، پاسخگویی ارباب رجوع از طریق مسیر مجازی است.

معاون پشتیبانی و توسعه مدیریت اداره کل آموزش وپرورش 
هرمزگان گفت: فرهنگیان و همشهریان می توانند در ساعات 
اداری مطابق جدول ذیل با ورود به قسمت های مختلف سامانه 
ستادی اداره کل آموزش وپرورش هرمزگان، نسبت به انجام 

امورات اداری خود به صورت غیرحضوری اقدام نمایند.

نماینده مردم هرمزگان در مجلس:
حق نوار مرزی کارکنان 
بهداشت و درمان تا پایان 

اسفند پرداخت می شود

مرزی  نوار  حق  گفت:  مجلس  در  هرمزگان  مردم  نماینده 
کارکنان بهداشت و درمان هرمزگان تا پایان اسفند پرداخت 
تختی  هاشمی  حسین  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به  می شود. 
با حضور  بهداشت و درمان مجلس که  در جلسه کمیسیون 
برگزار شد،  اسلامی  رئیس مجلس شورای  و  بهداشت  وزیر 
گفت: در این جلسه مقرر گردید مسافرت ها علاوه بر مقصد 
از مبدأ هم جلوگیری گردد. وی خاطرنشان کرد: این نشست 
پیرامون کرونا و وضعیت کلی آن تشکیل شد و مقرر گردید 
با بررسی های لازم برای پزشکان و پرستاران به عنوان قشری 
مزایای  و  شرایط  هستند،  سلامت  جبهه  مقدم  خط  در  که 
مناسبی با هدف قدردانی، تشویق و احقاق حقوق این عزیزان 

توسط وزارتخانه مربوطه فراهم شود.
هاشمی تختی ادامه داد: همچنین در حاشیه این جلسه پیرامون 
بر  مبنی  هرمزگان  پرستاری  نظام  سازمان  که  درخواستی 
برقراری حق وحقوق نوار مرزی دست اندرکاران و کارکنان 
شده  نوشته  این جانب  به  خطاب  استان  درمان  و  بهداشت 
بود، با وزیر محترم صحبت و رایزنی شد که مقرر گردید، 
دکتر نمکی در این راستا با هدف پرداخت این حق وحقوق 

دستورات لازم را صادر کند.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

اماکن و معابر شهر بندرعباس 
 به طور روزانه ضدعفونی 

می شود
و  معابر  گفت:  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
توسط  مستمر  و  روزانه  به طور  بندرعباس  شهر  اماکن سطح 
 شهرداری، نیروهای ارتش، سپاه و نهادهای مردمی ضدعفونی 
جمع  در  جراره  فاطمه  مهر،  خبرنگار  گزارش  به  می شود. 
استاندار  همتی  دکتر  با  اعضای شورا  تشریح  در  خبرنگاران 
شده  اتخاذ  تصمیمات  از  تشکر  و  تقدیر  ضمن  هرمزگان 
در  داشت:  بیان  هرمزگان  در  کرونا  مبارزه  ملی  ستاد 
کرونا  بحران  مدیریت  ستاد  در  شهروندان،  سلامت  راستای 
از استاندار  اتخاذ شده است که جای دارد  تصمیمات خوبی 
هرمزگان، رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان و همچنین 
راستای  در  ایثارگرانه  و  فداکارانه  که  استان  درمانی  کادر 
تشکر  و  تقدیر  می کنند  خدمت رسانی  شهروندان   سلامت 

شود.

به گزارش ایرنا متخصص بیماری های عفونی و گرمسیری دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: مصرف خوراکی الکل نه تنها موجب پیشگیری 
از ابتلا به کرونا ویروس نمی شود بلکه ممکن است فرد را به کام مرگ بکشاند.

دکتر فرهاد عباس در جمع خبرنگاران افزود: دو نوع الکل مرسوم بانام های اتانول و متانول وجود دارد که خاصیت ضدعفونی کنندگی داشته و 
برای ضدعفونی سطوح و دست ها مورداستفاده قرار می گیرد. وی بیان کرد: الکل متانول قابل شرب نیست و مصرف خوراکی آن به هر روشی 
می تواند موجب کوری غیرقابل برگشت و حتی مرگ شود و الکل های موجود، دارای درصدی از الکل متانول یا مواد دیگر تلخ کننده هستند.

متخصص بیماری های عفونی و گرمسیری دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: افرادی با این دیدگاه که مصرف الکل باعث پیشگیری از ابتلا 
به بیماری کرونا ویروس می شود اقدام به مصرف خوراکی الکل های حاوی متانول کرده اند که نه تنها مصونیتی برای افراد ایجاد نکرده بلکه 

عواقب جبران ناپذیری را برای فرد رقم می زند.

مصرف خوراکی الکل موجب پیشگیری از ابتلا به ویروس کرونا نمی شود


